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PREDMET:     Izvod iz Zapisnika sa II sjednice UO ASCG 

                         

 
Upravni odbor ASCG na  Drugoj Redovnoj Sjednici, dana 07.07.2015.godine 
u Podgorici, u skladu sa Statutom ASCG , raspravljao je o težišnim 
programskim aktivnostima ASCG u narednom periodu. Donešene  su 
odgovarajuće odluke i Zaključci sa kojima se upoznaju  svi atletski klubovi, 
organi i tijela koje su obavezujuće za sve u ASCG.  

 
 

IZVOD IZ ZAPISNIKA SA ODLUKAMA I ZAKLJUČCIMA  
UPRAVNOG ODBORA ASCG: 

 

 
1. Upravni odbor ASCG jednoglasno je usvojio Zapisnik sa Prve sjednice UO 

ASCG održane u Podgorici dana05.05.2015.godine, kako je dat u 
materijalima  za Sjednicu. 
 

2. Upravni odbor ASCG prihvatio je izvještaj oko izgradnje atletske 
staze u Podgorici koji su podnijeli Gojko Banjević i Božidar 
Jaredić i konstatovao, da u najkraćem roku treba pokrenuti pisanu 
inicijativu prema Glavnom gradu, kao vlasniku lokacije za izgradnju 
atletske staze, Vladi Crne Gore, Evropskoj i Svjetskoj atletskoj asocijaciji 
oko izgradnje atletskog stadiona u Podgorici. Upravni odbor razmatrao je 
kao izuzetno važnu okolnost za dobijanje atletskog stadiona u Podgorici i 
činjenicu da je Crna Gora organizator 2019.godine Igara Malih zemalja 
Evrope, gdje je jedna od glavnih takmičarskih disciplina naravno atletika i 
da bi veoma važno bilo da se to takmičenje održi u Glavnom gradu. 

 
 



3. Upravni Odbor ASCG  zaključio je da se precizira koja su to sredstva i koji 
su to ulozi oko definisanja izgradnje staze, gdje će Savez tražiti od 
Glavnog grada Podgorice da je njeno zemljište i infrastruktura, znači da 
oni privedu namjeni to zemljište na način koji se tiče dovođenje zemljišta u 
prvobitno stanje sa  kanalizacionom i vodovodnom mrežom, elektro, 
telefonskim i telegrafskim instalacijama i svim ostalim sadržajima 
potrebnim za normalno funkcionisanje objekta, a da ukoliko Glavni grad 
ne bude dalje zainteresovan za izgranju objekta, od Vlade Crne Gore, 
Savez bi tražio da se obezbijedi izgradnja svlačionica, teretane, tribina, 
ograde oko tog stadiona i privođjenje kompletnog objekta stadiona 
konačnoj namjeni putem našeg učešća u obezbjeđenju rekvizita preko 
Balkanske atletske asocijacije i eventualne pomoći Svjetske atletske 
asocijacije i preko Međunarodnog Olimpijskog komiteta u dijelu 
obezbjeđivanja sredstava za postavljanje podloge tartana na toj stazi. 
Moramo obezbijediti maksimalne uslove da ta staza bude ne samo 
funkionalna, nego da zadovoljava sve kriterijume i parametre koje 
propisuje Evropska i Svjetska asocijacija za održavanje najkvalitetnijih 
međunarodnih takmičenja. 
 

4. Upravni odbor jednoglasno je zaključio da se od Crnogorskog 
Olimpijskog komiteta i Uprave za mlade i sport zatraži mišljenje i 
njihova preporuka da se pioritetno rešavaju ova pitanja oko atletskog 
sporta uz inicijativu da se organizuje zajednički sastanak predstavnika 
Atletskog Saveza, Uprave za mlade i sport i Crnogorskog Olimpijskog 
komiteta sa gradonačelnikom Podgorice u najskorije vrijeme. 

 
5. Upravni odbor razmatrao je učešće naših sportista na Igrama 

Malih zemalja Evrope koje su održane na Islandu gdje su naši 
atletičari osvojili pet medala (3 zlatne i 2 bronzane), Učešće naše atletske 
reprenzetacije ASCG na Ekipnom prvenstvu Evrope u Baku u okviru Prvih 
Olimpijskih igara Evrope gdje je naša reprenzetacija u generalnom 
plasmanu osvojila 10. mjesto i gdje su postignuta veoma vrijedna 4 
nacionalna rekorda (muška štafeta 4x100m i 4x400m, Luka Rakić na 200m 
21,44 sekunde i Kristina Rakočević u bacanju diska sa 53,91 
metara i oboreno je 6 ličnih rekorda. Posebno raduju pobjede Kristine 
Rakočević u bacanju diska i Marije Vuković u visu sa preskočenih 186cm). 
Ocijena je, da je u Bakuu sve proteklo u najboljem redu, zašto je naša 
reprenzetacija i pohvaljena od strane COK-a. 

 
6. Upravni odbor ASCG konstatovao je da posebno raduju odlični rezultati 

naših mlađih i starijih junior koji su u konkurenciji 16 članica Balkanske 
atletske federacije namlađem juniorskom prvenstvu Balkana u Sremskoj 
Mitrovici osvojili dvije zlatne medalje: Kristina Rakočević u bacanju diska i 
kugle gdje ubedljivo bila prva i ostvreni rezultati ostalih predstavnika 
Saveza. Izuzetan uspjeh ostvarili su stariji juniori na Prvenstvu Balkana u 



Pitestiju u Rumuniji gdje je Blagota Petričević osvojio srebrenu medalju na 
100 m i Marija Bogavac u bacanju koplja sa novim nacionalnim rekordom 
od 49,40 metara, što je samo 10 cm slabije od norme za Evropsko 
juniorsko prvenstvo koje će se održati u Švedskoj. 

 
7. Upravni odbor odbor ocijenio je da su naši atletičari sa 

osvajanjem medalja na vrlo bitnim takmičenjima postigli značajan uspjeh 
i da se nadamo da ćemo do kraja godine imati prilike da se radujemo još 
rezultatitima naših sportista i da se možda obradujemo nekoj olimpijskoj 
normi i još nekom kvalitetnijem rezultatu na državnom i međunarodnom 
nivou. 

 
8. Na prijedlog predsjednika zdrastvene i anti-doping komisije ASCG dr 

Aleksandra Vujičića, Upravni odbor donio je Odluku da se za sve 
afirmisane takmičare - naše najbolje reprezentativce koji postižu značajne 
rezultate i koji su stalno izloženi takmičarskom i trenažnom optrećenju – 
procesu, izvrše sva nephodna medicinska potrebna ispitivanja i analize o 
njihovom zdravstvenom stanju i da se uvede zdravstveni karton na nivou 
ASCG kojeg će pripremiti dr Aleksandar Vujičić, kako bi Savez mogao 
pratiti njihovo zdravstveno stanje. 

 
9. Upravni  Odbor zadužio je dr Aleksandra Vujičića da u svom pisanom 

izvještaju ukaže na probleme vezano za pojedine reprezentativce i da 
sačini i da prijedlog mjera šta i kako ubuduće da se u tom dijelu da se 
radi u ASCG, što je veoma važno kada je u pitanju zdravlje naših sportista. 
Isto tako o zdravstvenom stanju svih atletičara reprezentativaca dužni su 
posebno da vode računa klubovi da prije odlaska na takmičenje 
obavijeste doktora reprenzetacije ASCG i ASCG o eventualnim 
povredama svojih takmičara. U protivnom smatraćemo, da se na 
nekorektan način odnose prema pozivu za učešće u reprezentaciji. 

 
10. Upravni odbor ASCG razmatrao je Primjedbu Atletskog kluba  "Mornar " 

i Atletskog kluba "Bar", vezano za proglašenje Ekipnog pobjednika za 
seniore na takmičenju održanom u Baru 06/07.juna 2015.godine. Za 
sjednicu UO ASCG pribavljen je stav i mišljenje (pisani izvještaj sa 
takmičenja) delegata takmičenja ASCG gospodina Sava Pavlovića iz 
kojeg proizilazi da nijedna od Ekipa blagovremeno nije izjavila Žalbu na 
regularnost takmičenja i da u skladu sa Pravilima i propozicijama za 
takmičenja u ASCG za 2015.godinu (član 9., 10 i član 18. koji reguliše 
bodovanje Ekipnog prvenstva za seniore) nije bilo uslova za bodovanje 
Ekipnog pobjednika kod muškaraca i žena. Po završetku takmičenja kod 
muškaraca i žena nijesu postojala najmanje tri kluba (Ekipe) koje su stekle 
pravo da budu bodovane jer ekipe u tom momentu nijesu imale 
svoje takmičare u najmanje 8 disciplina, da budu bodovane na osnovu 
ostvarenih rezultata. U skladu sa Pravilima i propozicijama nije se mogao 



ni kod muškaraca i žena proglasiti Ekipni pobjednik. (u prilogu ovog 
zaključka, prilažemo Vam stav i mišljenje delegata takmičenja po ovom 
pitanju), uz napomenu da iz nalaza i mišljenja delegata takmičenja 
proizilazi da su Prigovori neosnovani. 
 

11. Upravni odbor raspoložen je, da krajem godine kada se budu radila 
Pravila i propozicije takmičenja za takmičarsku 2016.godinu, sagleda 
realno stanje i potrebe klubova po pitanju ekipnih takmičenja i to 
ubuduće prilagodimo našim prilikama koliko je to objektivno moguće u 
korespondiranju i saglasnosti sa Balkanskim, Evropskim i Svjetskim 
standardima. Takođe regulisaćemo ćemo posebnom normom nastup 
van konkurencije kao posebnu tačku Pravila i propozicija za atletska 
takmičenja uz dopunu veće odgovornosti svih učesnika koji učestvuju u 
sprovođenju takmičenja u ASCG. 

 
12. Upravni odbor upoznat sa dopisom AK "Mornar" iz Bara o učešću kluba 

na Evropskom kupu šampiona za junior - B grupa i saglasan je da klub 
uzme učešće na takmičenju uz poštovanje propisanih Pravila i propozicija 
koje je propisala Evropska atletska federacija za učešće na ovom 
takmičenju. 

 
13. Upravni odbor je upoznat sa dopisom Uprave za mlade i sport Crne 

Gore o mogućnosti stručnog usavršavanja u Saveznoj Republici 
Njemačkoj na jednom od studijskih programa za trenere u atletici i 
zaključo da se sa informacijom - dopisom upoznaju svi atletski klubovi u 
ASCG i da je rok za zaintresovane kandidate da kancelariji ASCG do 
01.12.2015.godine dostave prijave. 

 
Sjednicom je predsjedavao predsjednik ASCG Milorad Vuletić i sve Odluke 
su donešene jednoglasno. 
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